
 
Möte med styrelsen för D60 torsdagen den 15 juni 2023 
Plats: Damrummet på klubben kl 17 
 
Närvarande. Eva Petersson, Birgitta Andersson, Eva-Lhotte Anderson, Inger Schmidt, Ann-
Katrin Tagesson, Margareta Sparv Andersson 
Dagordning 
 

1. Föregående protokoll 
- Godkändes och lades till handlingarna 

2. Ekonomi 
- Eva-Lhotte gick igenom ekonomin och det ser fortsatt bra ut 
- Budgeten justeras med faktiska belopp 
- När det gäller medlemslistan kollar Inger den mot adresserna i vår mailinglista. 

     
3. Spelprogrammet: 

- Vi hade en kort genomgång av spelprogrammet och justerade några namn som 
tävlingsansvariga men annars följer det enligt plan. 
 

- Tvådagarsresan – antal anmälda är nu 29 damer. Vi beslutade att ta ut en 
anmälningsavgift på 500 kr från den 25 juni. Resterande belopp betalas enligt 
plan den 31 juli. Detta skrivs ut till medlemmarna i ett utskick som går ut snarast. 

 
- Hemliga resan - vi har framfört vårt tack till Hasse på Vreta Kloster som gjort ett 

stort arbete som bidrog till att resan blev så lyckad. Vi tackade även Birgitta och 
Ann-Katrin för deras engagemang. Vi kommer nu att fråga medlemmar i D60 om 
arrangemang om nästa års resa. Vem som håller i resan ska vara klart till 
årsmötet i december. 

 
- Oktaven – i Gränna den 12 juni var vi 12 medlemmar som deltog från klubben. Ett 

mycket bra arrangemang. Vi får hoppas att fler är med i höstens tävlingar. 
Information skickas ut och finns uppsatt på vår anslagstavla. 

 
- Seriespelet – D70 arrangerades den 27 maj där Katarina Reimer höll i inbjudan. Vi 

har fått bra feedback från spelare från andra klubbar som medverkade. D60 
spelar i Nybro den 18 juni. 

 
- Matchspelet – rullar på enligt plan. 

 
- Uppstarten den 1 augusti – här kommer vi att starta med en tävling kallad – 1, 2, 

3. Mer information kommer att skickas ut till uppstarten. 
 

4.  Avslutningen den 27 juni 
- Styrelsen gick igenom vilka priser som ska delas ut och vem som håller i vad. Se 

separat lista. Här kommer även 75-åringar att uppmärksammas, 



- Korvgrillningen är inställd pga vädret och vi kommer istället att bjuda på 
sommarfika med bärpaj som restaurangen kommer att sköta. Kostnad 42 kr per 
person. 

 
5. Övriga frågor 

- Regelvandring – här framkom att första omgången där 20 personer deltog drog ut 
på tiden och några personer var tvungna att lämna tidigare. Omgång två med 12 
deltagare gick lite snabbare och uppfattades som mer positivt. Till nästa år kanske 
vi ska fundera på annat upplägg. 

 
- Möte med Veteranernas ordförande Kenth Fält blev inställt med kort varsel så vi 

får återkomma till denna punkten vid ett senare tillfälle. 
 
- Arvode till styrelsen diskuterades då det finns inskrivet i riktlinjer för D60. Vi ska 

ta fram mer fakta och även prata med valberedningen då styrelsen själv inte kan 
förslå arvode eller ej. Frågan tas upp på nästkommande möte och bereds sedan 
till årsmötet. 
 

- Ett utskick ska göras snarast med information om Sommarbollen, Tvådagars-
resan med mera. 

 
 
Tillfällig sekreterare 
 
 
Margareta Sparv Andersson 
 

 
 
 


